
Medlem af Folketinget Sophie Løhde (V) har den 31. marts 2014 stillet følgen-
de spørgsmål nr. S 1253 til ministeren for sundhed og forebyggelse, som her-
med besvares.

Spørgsmål S 1253:
”Mener ministeren, at lov nr. 427 af 1. maj 2013 om en frivillig, brancheadmini-
streret registreringsordning for tatovører, der trådte i kraft den 1. januar 2014, 
fungerer efter hensigten, eller mener ministeren, at der er behov for at justere 
ordningen?”

Svar:
Jeg kan henvise til min besvarelse af spørgsmål nr. S 985 af 17. februar 2014. 

Og jeg finder anledning til at gentage, at jeg er af den opfattelse, at tatovør-
branchen bør tage ansvar for, at forbrugerne trygt kan lade sig tatovere. Derfor 
kan jeg heller ikke forstå, at tatovørerne har holdt sig tilbage.

Hvis ingen brancheforening imidlertid lader sig godkende til at kunne registrere
tatovører, vil jeg overveje andre måder at sikre forbrugerne på. 

Jeg kan i øvrigt oplyse, at jeg har besvaret lignende spørgsmål til SUU den 3. 
marts 2014 og den 25. marts 2014 (SUU alm. del – spørgsmål 488 og 489 
samt SUU alm. del – spørgsmål 570).
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